
Digitalt styrelsemöte BANKs 2023-11-14 

Närvarande: Mats Hellstenius (MH), Susanne Karlsson (SK), Pär Boman (PB), Rebecka 

Albertsson (RAL), Hans Levin (HL), Thomas Jerneng (TJ). 

Frånvarande: Wiktor Eriksson (WE), Anders Hjalmarsson AH), Roland Andersson (RAN) 

 

1. Mötets öppnande. Ordförande hälsade välkommen förklarade mötet öppnat.  

 

2. Föregående protokoll från 23-09-05 justerades kollektivt och lades till handlingarna. 

(Mötet som var planerat till den 17/10 ställdes in och flyttades till dagens datum). 

Protokollen skall numera innehålla våra namn och inte bara initialer. 

 

3. Konfirmering av AU beslut.  

 Budget för uppfödarträffen godkändes 

 Mail till CS ang nomineringar godkändes 

 

4. Inkommande och utgående post:  

 Från SKK- medlemsavgifter 

 Från SKK – ang webinarier samt utbildningar 

 Från SKK ang rasmonter på Stockholms hundmässa 

 SBAK NÖ ang bemanning av monter på Stockholms hundmässa. 

 SBAK NÖ ang ingen monter kommer att bli av på Stockholms hundmässa 

 Från revisorn ang önskemål om förtydligande i våra protokoll 

 Till SBAK c sang BANKs förslag på bifall av motion från dreverklubben till 

kennelfullmäktige. 

 Till SBAK CS ang nomineringar 

 Till uppfödarna ang avgift för kennelannons på hemsidan för 2023 

 

 

5. Ekonomi.  Vi har 41 505 kr 45 öre på kontot. Vi får löpande inbetalningar av 

medlemsavgifter via SKK samt gör löpande utbetalning av medlemsavgifter till SBAK. 

Detta efter det nya ”ett medlemskap”. Vi kan konstatera en god kontoställing. Ingen 

slutlig budget för medlemsträff/ uppfödarmöte föreligger då vi ännu inte fått in 

samtliga kvitton och underlag för utbetalning av arvode samt milkostnad. Mötet 

diskuterade hur BANK bäst kan använda sitt ”överskott” till medlemsaktiviteter och 

annat som kan komma medlemmarna till gagn. Olika förslag ventilerades, denna 

fråga blir aktuellt inför budget 2024. 

 

6. Årsboken. Årsboken är under konstruktion av avelskommittén. Nytt för i år är 

drevprovsprotokollen som kommer digitalt vi. Avelskommittén får kolla hur man på 

bästa sätt kan ta det vidare till årsboken. 

 

7. Uppfödarmöte/spårträff den 16/9. Vårt kombinerade uppfödarmöte och spårträff föll 

väl ut. Deltagarna har utryckt positiva kommentarer. Minnesanteckningar fördes och 



avelskommittén har efter beslut på mötet jobbat fram ett mail som skall gå ut till 

valpköparna. 

 

8. Rapport från avelskommittén. Hanhundlistan har ett lite nytt utseende: inga titlar på 

hanen skriv ut, antalet kullar och antal valpar per hane visas, så även hanens inavels 

koefficient. Hanhundsägarens namn och bostadsort är tillagda.  

 

 

9. Årsmöte 2024. Mötet beslutade att vi även 2024 ska ha ett digitalt årsmöte. Vårt 

årsmöte skall äga rum mellan 1 februari och 15 mars enligt stadgarna. Vi lägger en 

blänkare om detta i BB nr 4. 

 

10. Rasklubbsutställning 2024. BANK anordnar tillsamman med   bassethound sällskapet 

SBHS, och petitklubben PBGV, en genomsam rasklubbsutställning 21/7 2024. Denna 

äger rum på STOXA (Stockholm Outdoor Exhibition Area), 12 km från Arlanda. Info i 

kommande BB. 

 

11. Nästa möte är måndag 11/12 kl 19.00 digitalt. 

 

12. Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutar dagens möte. 

 


